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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Megszűnt a parlagfű-veszély Magyarországon?"címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Gráf József miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt évtizedekben a parlagfű területi borítottsága és ezzel párhuzamosan az allergén

pollenjének kibocsátása az egész országban folyamatosan növekedett . Ennek a folyamatnak a

megállítását célozta a 2005. évi jogszabályi változás, amely új parlagfű-mentesítési eljárást

hozott létre . De még ez sem csökkentette drasztikusan a pollenkibocsátás mértékét . A

minisztérium áthárította a felelősséget a földtulajdonosokra, miszerint az ő feladatuk a

parlagfű elleni védekezés .

Bár a felügyelet többé-kevésbé megoldott a földhivatalok által, mégsem növekedett a parlagf ű

mentes környezet. Ez viszont azt jelzi, hogy a törvény, és maga a rendszer is alacson y

hatásfokon működik.

Miniszter Úr, van-e terve a népgazdasági szinten káros parlagfű megszüntetésére? Van-e új

stratégiája a minisztériumnak a parlagfű pollenkibocsátásának csökkentésére ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Selmeczi* Gabriella
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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